
Protokół posiedzenia Komisji Finansów,  
Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 12/2023  w dniu 17-07-2023r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00  zakończono o godz.17.25 
 
 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Wiesław Ewertowski 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 Andrzej Wieczorek 
- Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3 Iwona Tyll 
 - SEKRETARZ Komisji 

 

obecna 

4 Łukasz Wachowiak nieobecny 

5 Michał Piechocki nieobecny 

6 Jerzy Springer obecny 

7 Irena Szewczykowska obecna 

8 Bogdan Fleming 
 

obecny 

 
 
 
 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. Łukasz Wachowiak 

2. Michał Piechocki 

 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Przemysław Bury – Dyrektor ZOZ w Wągrowcu 

2. Irena Budka 

3. Jagoda Wyrzykowska Dębska – Zastępca Kierownika Wydziału Geodezji, 

Kartografii i Katastru. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.2. Informacja o realizacji planu finansowego ZOZ-u w Wągrowcu. 

1.3. Informacja o wykonaniu zadań z zakresu geodezji i kartografii w Powiecie 

Wągrowieckim. 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
------------------------------------------------------------------------------ 

 

3.   SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Pan Przewodniczący Wiesław Ewertowski, który 

powitał wszystkich obecnych członków i gości.  

W dalszej kolejności Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który został 

przyjęty przez Komisję. 

 

Pierwsza głos zabrała Pani Jagoda Wyrzykowska-Dębska i przedstawiła 

Informację o wykonaniu zadań z zakresu geodezji i kartografii w Powiecie 

Wągrowieckim (dane za rok 2022 oraz I półrocze 2023r.). Informacja ta stanowi 

załącznik Nr 1 do niniejszego Protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Przemysław Bury Dyrektor ZOZ w Wągrowcu i omówił 

sprawy bieżące szpitala podkreślając że finanse szpitala są w dynamicznej zmianie. 

Propozycje ze strony NFZ są różne na ten rok a następne lata będą pochodną tych 

rozliczeń.  

Następnie głos zabrała Pani Irena Budka i omówiła plan finansowy szpitala. 

Członkowie Komisji w dalszej dyskusji rozważali sprawy dotyczące Praw Lekarza i 

personelu, które w ostatnim czasie są nagłaśniane przez media. Dyrektor wyjaśnił, że 

Rzecznik Praw Lekarza z Poznania zajmuje się tymi sprawami i że są zgodne z 

przepisami prawa, które obowiązuje. 
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Na zakończenie Komisja zaopiniowała protokół Nr11/2023 z dnia 26-06-2023r. 

pozytywnie – jednogłośnie (6 głosów za). 

 

 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
-------------------------------------- 

 
 
 

4.2   Opinie 
-------------------------------------- 

 
 
      4.3  Stanowiska. 

 
--------------------------------------------- 
 

4.4  Wnioski 
 

------------------------------------------- 

 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 

 
Na tym zakończono  posiedzenie Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i 

Strategii Rozwoju Powiatu i dyskusję na ww. tematy. 

 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodniczący Komisji:  

                   Iwona Tyll           Wiesław Ewertowski 
 

 

 


